
學校名稱：“Dunarea de Jos” University of Galati  

提供交換生名額：每年 4名 

*請留意，每年分為兩次申請出國交換，時間約為每年的 3/4 月與 9/10 月 

申請細節資訊請參考 本處網頁：國際交流→出國交換/雙聯→校內甄選簡章 

 
1. 建校年份：1974 

2. 學生人數：約 12500 名 

3. 網站：https://www.en.ugal.ro/ 

簡介： 

“Dunarea de Jos” University of Galati 大學是一所位於羅馬尼亞加拉茨的公立大

學。它成立於 1974 年。加拉茨位在羅馬尼亞東部，在多瑙河畔，是加拉茨縣的

首府，距離首都布加勒斯特約 2至 3小時車程。 

該校有 14 個學院，1個跨國學院 (與 State University of Cahul, Moldova 合作)以

及一個特殊教學部門-師資培育系。提供 71 個大學部學位、41 個碩士學位與 16

個博士學位課程。全校有 12500 名學生，其中包含 2500 名國際學生。 

“Dunarea de Jos” University of Galati is a public university located 

in Galați, Romania. It was founded in 1974. Galati is the capital city of Galați 

County in the historical region of Western Moldavia, in eastern Romania.  

The university has 14 faculties, one cross–border faculty, and one department. The 

academic fields include Engineering, Computer Science, Electronics and 

Electrical Engineering, Naval Architecture, Food Science and Engineering, 

Engineering and Agronomy in Brăila, Sciences and Environment, Letters, Physical 

Education and Sport, Economic and Business Administration, Social, Political and 

Legal Sciences, Medicine and Pharmacy, History, Philosophy and Theology, and Arts. 

資料來源：維基百科  

https://en.wikipedia.org/wiki/University_of_Gala%C8%9Bi 

https://www.masterstudies.com/universities/Romania/University-Dunarea-De-Jos-Galati/ 


